



**BioWin**

THE HEALTH CLUSTER OF WALLONIA



**Wallonia Clusters**

**BioWin, BIOTechnologies Wallonie INnovation, est le pôle de compétitivité Santé de Wallonie, qui fédère tous les acteurs wallons investis dans des projets innovants et/ou l'enseignement dans les domaines des biotechnologies et de la santé.**

Ses objectifs sont :

- de favoriser l'innovation en Wallonie par le partenariat,
- de former un capital humain d'excellence,
- de soutenir les infrastructures collectives et plates-formes technologiques,
- et de promouvoir à l'international les forces wallonnes du secteur.

### **Les 8 thématiques R&D**

Les biomarqueurs + le diagnostic in vitro & in vivo, les outils et équipement innovants, les systèmes d'administration de médicaments, les thérapies innovantes, les technologies de l'information appliquées à la santé humaine, les processus innovateurs et les innovations organisationnelles, l'équipement médical, la recherche de médicaments.

### **Membres de BioWin**

BIOWIN compte plus de 500 membres dont :

- 100 Entreprises.
- 400 Unités & Centres de recherche issus des 3 principales académies.

Ses membres sont actifs dans les principaux secteurs des biotechnologies Santé et des technologies médicales, à savoir : la pharmacie et la biopharmacie, les diagnostics, les dispositifs et équipements médicaux. Ils sont tous acteurs de l'innovation, et ce, tant dans la recherche et le développement que dans la production.

### **BIOWIN ASBL**

Point Centre, Avenue Georges Lemaître, 19

6041 Gosselies (Belgique)

+32 71 37 63 86

contact@biowin.org

www.biowin.org

TVA : BE0882768591

Contact :

Mme France Fannes

Directrice Générale

France.fannes@biowin.org



**BioWin**

THE HEALTH CLUSTER OF WALLONIA



**Wallonia Clusters**

**BioWin, BIotechnologies Wallonia Innovation, is the health competitiveness cluster of Wallonia. Its ambition is to federate all stakeholders from Wallonia participating in innovation and training in the field of biotechnology and health.**

Its objectives are :

- to create a new culture of openness and partnership favourable to innovation in Wallonia,
- to train, attract and retain in Wallonia a human capital of excellence,
- to help the edification of collective infrastructures and technological platforms,
- to promote internationally the strengths of the Walloon region in the area of Health biotechnology and medical technologies.

### **The eight R&D themes**

Biomarkers + in vitro & in vivo diagnostic, Innovative tools and instrumentation, Drug delivery systems, Novel therapies, Information technologies applied to human health, Innovative processes and organisational innovations, Medical devices, Drug discovery.

### **Biowin Members**

BIOWIN consists of more than 500 members, among which :

- 100 Enterprises.
- 400 Research Units & Centres from the 3 major academies.

BioWin members are active in the main health biotechnology sectors, namely: pharmacy and biopharmacy, diagnoses, medical devices and equipment. They are all innovation driven, whether in the field of research and development or on the production side.

### **BIOWIN ASBL**

Point Centre, Avenue Georges Lemaître, 19

6041 Gosselies (Belgium)

+32 71 37 63 86

contact@biowin.org

www.biowin.org

TVA : BE0882768591

*Contact :*

Mrs. France Fannes

Managing Director

France.fannes@biowin.org